

اللاستفسار عن التجارة -

#### فريق المتحدة للتسويق الجندي المحدودة

مكتب: نقطة المركز ، ٢١ هيمانت باسو ساراني ، الطابق الخامس ، الهذ ، 001 001- KOLKATA غرفة رقم 513

هاتف: 491 33 4006 3525 الفاكس: 491 8777474042

info@teamunitedmktg.com, bajajenterprise01@gmail.com : البريد الإلكتروني

الويب: www.teamunitedmktg.com

شخص الاتصال: السيد سانديب خيطان

Mobile No. +91 9830010166

For Trade Enquiry : -

#### TEAM UNITED MARKETING PVT LTD.

Office: Center Point, 21 Hemant Basu Sarani, 5th Floor, Room no. 513. Kolkata -700 001, India Tel.: +91 8777474042 | Fax: +91 33 40063525

**Email**: info@teamunitedmktg.com, bajajenterprise01@gmail.com

Web: www.teamunitedmktg.com

Contact person:

MR. SANDEEP KHAITAN | Mobile No. +91 9830010166

Scan to visit our Website



Scan to WeChat







# **TEAM UNITED MARKETING PVT LTD.**

**EXPORTER OF INDIAN TEAS** 







# المتحدة فريق التسويق المحدودة

### مصدر الشاي الهندي

TEAM UNITED MARKETING PVT LTD.

EXPORTER OF INDIAN TEAS

In a legacy spanned over 4 decades, **Team United** has come a long way from a humble origin in 1978 to becoming one of the leading Exporter of Indian Tea. With rich heritage of our expertise in selection of teas and customise blending we are proud to be a professionally managed Export House exporting teas to approx. 30 countries and servicing more than 100 clients worldwide, handling 10 million kgs of tea per year.

Headquartered in Kolkata and having branch offices in all tea producing regions of India. We have been continuously fine –tuning the art of production, tasting and packing to ensure only the finest of our teas reaches the cups of our consumers. Our state of art factory follows GMP and are ISO 22000 certified in the business of food product manufacturing and processing.

We pack teas in multi walled aluminium kraft paper sacks, 10 Kgs corrugated boxes, 200 gms, 500, 1000 gms laminated poly pouch, Jars and small cartons. We devlop designs that maintain high standards of the international designs as well as are easily customizable as per consumer taste and branding style. We specialise in various fruit and flower based flavours which are developed as per the taste of customers.

Our company is a source of quality tea for various reputed tea companies in Europe, USA, Russia, Middle East, Far East, China and other parts of the world. Our vision is to spread our wings to all the countries in this world and our mission to is to build a long term relations with our valued buyer by close understanding and respecting global cultures and business ethics, maintaining the highest standard of quality and services.



إلى أن يصبح أحد أكبر 1978 شوطًا طويلاً من الأصل المتواضع في عام فريق متحدة في تراث امتد على مدى أربعة عقود ، قطع المصدرين للشاي الهندي. مع تراثنا الغني بخبرتنا في اختيار أنواع الشاي وتخصيص المزج ، نحن فخورون بأن نكون شركة 10 عميل في جميع أنحاء العالم، التعامل مع 100 دولة وخدمة أكثر من 30تصدير بيت تصدير مُدارة بشكل احترافي تقريبًا مليون كلغ من الشاي سنويا

يقع مقرها الرئيسي في كلكتا ولها مكاتب فرعية في جميع المناطق المنتجة للشاي في الهند. لقد استمرينا نتمتع بضبط مستمر لفن وهو حاصل على GMP الإنتاج والتذوق والتعبئة لضمان وصول أجود أنواع الشاي إلى أكواب عملائنا. يتبع مصنعنا المتطور في مجال تصنيع المنتجات الغذائية . وتصنيعها ISO 22000 شهادة

1000 ، 500 جرام ، 200 كلغ ، 10نحن نحزم الشاي في أكياس متعددة من ورق الكرافت من الألومنيوم ، وصناديق مموجة جرام ، كيس بولي مغلف ، الجرار والكرتونات الصغيرة. نحن نطور التصاميم التي تحافظ على معايير عالية من التصاميم الدولية وكذلك قابلة للتخصيص بسهولة حسب ذوق المستهلك وأسلوب العلامة التجارية. نحن متخصصون في مختلف النكهات القائمة على الفاكهة والزهور والتي يتم تطويرها حسب ذوق العملاء

شركتنا هي مصدر الشاي عالى الجودة لمختلف شركات الشاي ذات السمعة الطيبة في أوروبا والو لايات المتحدة الأمريكية وروسيا والشرق الأوسط والشرق الأقصى والصين وأجزاء أخرى من العالم. تتمثل رؤيتنا في نشر أجنحتنا في جميع البلدان في هذا العالم، ومهمتنا هي بناء علاقات طويلة الأمد مع المشتري الكرام لدينا من خلال التفاهم الوثيق واحترام الثقافات العالمية وأخلاقيات الأعمال التجارية، والحفاظ على أعلى مستوى من الجودة والخدمات

